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REUNIÓ COMISSIÓ DE GESTIÓ 8/11/2023: 

Assisteixen: Natàlia (voluntària), Malú i Tere (club lectura), Maria (tennis taula), Josep Maria (foto-

fòrum), Àngel (scrabble), Anna (reiki); Maribel (equip gestió), Manel (equip gestió), Mònica (equip 

gestió), Mireia (espai de dol), Lluïsa (usuària). 

S’excusen: Montse (voluntària), Lídia (voluntària), Montse (costura creativa), Susanna (usuària), 

Bàrbara (usuària). 

No assisteixen i no avisen: Laura F. (voluntària), Laura S. (voluntària), Angelita (voluntària). 

 

Comença la reunió amb una breu roda de presentacions, i entrem en matèria. 

1. Resum balanç econòmic 

Sospitàvem que la participació havia augmentat aquest últim trimestre i els números ho 

confirmen. El nombre d’usuàries provisional d’aquest trimestre és de 585, que fan 28.000€ 

d’ingressos i un marge de benefici d’uns 14.000€. Això, comparat amb trimestres anteriors com 

gener-març i abril-juny, és significativament superior: al voltant de 23-24.000€. 

Si l’any vinent és com aquest, podrem millorar el patiment econòmic que hem passat durant els 

darrers anys, juntament amb una altra mesura que comentarem al proper punt. Aquesta alta 

participació és una bona notícia que ens hem de felicitar tothom, perquè en aquest augment de 

participació hi figuren les activitats com els espais de trobada, que algunes de les persones 

presents gestionen de manera altruista. També s’apunta que les visites culturals estan tenint molt 

bona acollida i participació. 

S’adjunta balanç. 

 

2. Pròrroga 2024 i augment de preus en activitats 

Durant els 5 últims anys l’entitat ha hagut de posar diners per gestionar el casal (al voltant d’uns 

17.000€). I es va qüestionar si això havia de ser així. Es va reclamar a l’Ajuntament més dotació 

econòmica o si ens podien ajudar d’alguna forma, i van dir que no, però van obrir la porta a 

augmentar els preus de les activitats, cosa que s’ha d’aprovar per part de l’Ajuntament doncs estan 

limitats de manera pública.  

Des de l’entitat gestora es va fer una proposta d’augment de 2€ per activitat, de cara al 2024, que 

fent un càlcul estimat sobre la participació de l’abril-juny del 2023, això suposarà uns 1200€ al 

trimestre, és a dir uns 4000€ anuals que es el que està posant l’entitat de la seva butxaca per 

gestionar aquest equipament públic. Aquesta proposta es va aprovar en la Comissió de seguiment 

extraordinària del passat 24 d’octubre. 

Tot això amb el compromís de revertir aquests preus si finalment la dotació econòmica de 

l’Ajuntament per al 2025 és superior. 
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En aquest context, l’Associació va acceptar l’execució de la pròrroga d’1 any prevista, amb el 

compromís de que augmentessin la dotació econòmica al 2025, però tot i que hi havia per el 

compromís per part de l’Ajuntament, ara sembla que no serà així. Veurem al llarg de l’any com 

evoluciona aquest tema. 

 

3. Festa de Nadal 2023 

Es proposa a les persones participants de replicar el model de la Festa de Nadal de l’any anterior: 

concert familiar i la col·laboració amb Sant Joan de Déu, projecte de càncer infantil mitjançant la 

xocolatada solidària.  

La data prevista és el 22 de desembre, tot i que expliquem els problemes amb la tarima i el 

possible canvi de data i horari de les activitats si no aconseguim la tarima per al 22/12. El grup 

musical, el Gripau Blau, el dia 21/12 no pot actuar a les 17h, de manera que caldria valorar si fer-

ho a les 18h i adelantar la xocolata o què fer. 

Després d’un breu debat sobre l’horari idoni, es consensua que si s’ha de passar la festa al 21 de 

desembre, donem xocolatada primer (17h) i fem el concert després (18h). Perquè començar la 

festa a les 18h i acabar-la a les 20h serà massa tard. 

 

4. Programació trimestre gener-març 2024 i 8 de març 

Recollim diverses propostes de part de les diverses persones participants, sobretot hi ha idees 

respecte la programació regular, no tant per al 8 de març: 

- El Club de lectura proposa les properes trobades d’autor:  

o 1 desembre, trobada d’autor amb Salah Hamal, va sortir fa poc a TV3. El llibre serà 

Nahba, i parlarà una mica sobre Palestina. Format conferència.  

o Febrer, trobada d’autor + micro exposició amb il·lustracions del llibre, juntament 

amb el Quim Valdivia. 

o Abril, trobada Jordi Vendrell (sobre remeieres). L’Anna de reiki proposa intentar 

quadrar la data amb la lluna plena, que està relacionat amb les plantes 

medicinals. Es proposa la data de divendres 26 d’abril.  

- També proposen fer un contacte amb La Insòlita, ja que la llibreria està especialitzada amb 

autores.  

- La Malú i la Tere proposen per Sant Jordi fer un concurs de micro-relats. Han pensat 

demanar a les llibreries del barri si volen formar part del jurat (No Llegiu i Etcètera, 

suggeriment de dir-li a La Petita també, i La Insòlita). En general sembla molt bona idea.  

- Es proposen unes xerrades amb Neus Roig, sobre nens robats del franquisme. El problema 

és que la ponent viu a Tarragona i hauria de ser dissabte, però en general s’opina que 

dissabte és mal dia per una xerrada de memòria històrica. Quedem pendents de rebre 

contacte de la Malú i veure possibilitats de fer alguna cosa entre setmana. 

- Es proposen cicles de xerrades sobre memòria històrica, la Malú està en contacte amb 

dues associacions que podrien fer les xerrades gratuïtament. Estem pendents de rebre el 

contacte per part de la Malú. 
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- La Maria i l’Àngel proposen augmentar les trobades de Scrabble en català, ja que es 

reuneixen 1 cop al mes. Seria possible un segon dia? Es va una mirada ràpida al calendari i 

s’acorda que es buscarà data per una segona data, preferiblement no en divendres perquè 

la FISC ja ho fa a un altre lloc. 

- Tennis taula, estan desbordats, proposen que hi hagi un tope d’inscripcions i assistència 

obligatòria. Reservarien unes places per la gent que no pot venir el dilluns. Màxim 16 

persones. 

- L’Herme, de la comissió de salut, va llançar la proposta de fer una xerrada sobre voluntat 

anticipades. En general sembla molt bona idea informar sobre aquest tema. 

- El Manel dona a conèixer una proposta de filatèlia que ens va enviar una persona usuària 

del Casal, es genera un breu debat sobre la idoneïtat d’una proposta tan particular. La 

Mònica opina que no atraurà al públic objectiu del Casal de Barri, i per suposat menys a 

un públic jove com suggereix la proposta. En general no es creu que tingui sortida però 

s’acorda oferir una xerrada o alguna cosa concreta i veure quina rebuda te i el públic que 

ens arriba.  

- Altres espais de trobada presents expressen la voluntat de continuar el proper any: grup 

de dol, fotoforum, reiki. 

 

Sobre el 8 de març, les persones assistents no tenen massa idea de què podem oferir. La Malú 

diu que hi ha una exposició d’un fotògraf amic seu anomenada Mujeres del mundo.   

L’Anna i la Mireia comenten que potser es podria contactar amb Mossos per veure si tenen 

alguna activitat relacionada amb el gènere i l’autodefensa, per exemple. 

La Maribel comenta que el Pablo, un tallerista que teníem abans, ens havia ofert en alguna 

ocasió un taller d’autodefensa, però la Malú i la Mònica expliquen que en l’autodefensa el 

tema físic és l’últim estadi de l’autodefensa, abans hi ha tot un tema de control de l’espai  

(Malú). 

L’Anna, proposa un taller tèxtil de gravat o alguna cosa semblant pel 8M i des de l’equip de 

gestió recordem que ens han presentat una proposta de taller d’estampació tèxtil. Potser es 

podria fer alguna cosa tipus gravat de totebags amb missatges molons reivindicatius? 

Acordem donar-li una volta. 

 

I sense més temes a tractar, finalitzem la reunió a les 20.05h. 
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